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 Broj:0101- 353/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  23. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 03., 04., 05. i 11. jula 2012. godine u Velikoj sali 
Opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,20 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić za 
zamjenicu predsjedavajućeg 23. sjednice SO Budva. 
            Predsjedavajući Krsto Ljubanović, je konstatovao da su odbornici Marko Đurić i Igor Gluščević, sa 
Izborne liste Koalicije “Evropska Budva DPS-SDP“, podnijeli ostavke, kao i da je Igoru Trnskom prestao 
mandat odbornika. 
            Verifikovani su mandati odbornicima Dejanu Vujoviću i Borisu Rafailoviću i predsjedavajući Krsto 
Ljubanović je čestitao novoizabranim odbornicima i  poželio im  puno uspjeha u radu. 
 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido       12. Zec M. Marko 
2. Backović Mihailo       13. Kotarac Tijana 
3. Vujičić Božidar       14. Ljubanović Krsto 
4. Vujović Dejan       15. Mitrović-Milić Anita 
5. Vujović Đorđije       16. Nikolić Duško 
6. Vučetić Vesna       17. Pejović Mijomir 
7. Vučković Nikola       18. Popović Srđa 
8. Gregović Jovan       19. Rađenović Krsto 
9. Dapčević Branislava      20. Rafailović Boris 
10. Delić Radovan       21. Srzentić Jelena 
11. Duletić Srđan       22. Hadžić Dragan  

                             23. Džaković Stevan                   
                                                                                                

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan       5. Pinjatić Đorđe 
2. Vuković Marko       6. Pribilović Đorđije 
3. Mihović Rajko       7. Stojanović Marina 
4. Petković Ante       8. Tičić Milan 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika i da Skupština 

može da počne sa radom.  
 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  potpredsjednik, 
-  glavna administratorka, 
-  menadžerka Opštine Budva, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja, 
-  profesor Željko Simić, predstavnik Sindikata JU SMŠ „Danilo Kiš“, i 
-  g-din Predrag Bećir, predsjednik Udruženja pčelara opštine Budva. 
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Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Marko 

Vuković i Đorđije Pribilović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Odbornicima Mijomiru Pejoviću, Jovanu Gregoviću, Đorđiju Vujoviću, Krstu Rađenoviću, Mihailu 

Backoviću, Antu Petkoviću, Đorđiju Pribiloviću i Stevanu Džakoviću dostavljeni su odgovori na odbornička 
pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   

 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Mihailo Backović, Mijomir Pejović, Stevan 

Džaković, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić i Đorđije Vujović. 
 
Odbornička pitanja odbornika Mihaila Backovića glase: 

 1. «Pošto je predsjednik Opštine, g-din Rađenović dao izjavu da je Opština deblokirana od strane Prve 
banke, interesuje me zbog čega je toliko dugo trajala blokada, koje su vrste dugova, da li su to direktni krediti 
ili garancije, ili na osnovu ugovora o preuzimanju duga?«  
 2. »Koliko je koštao koncert Madone?» 
 

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
 1. «U Izvještaju Centralne banke o kontroli Prve banke, koji je izašao u dnevnoj štampi, stoji da je 
firma Moninvest Budva 2007. godine uzela kredit od 2 000 000 eura vezano za izgradnju Akva parka, pa me 
interesuje kakve veze ima ova firma sa izgradnjom Akva parka i da li možda i taj kredit vraća Opština Budva, 
pošto piše da je kredit obezbijeđen ugovorom o oročenom depozitu?«  
 2. «Sa koliko zemljišta i sa koliko novca je Opština Budva učestvovala u izgradnji Akademije znanja i 
molim Vas da mi date tabelarni prikaz prvobitnog ugovora sa Cjevna komercom?«  

 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 

  1. „Pojavilo se obrazloženje da je Ugovor o prodaji zemlje na kojoj se nalazi baraka profesora Janjića, 
koji je potpisao bivši predsjednik Opštine, g-din Kuljača, navodno falsifikat, pa Vas molim da mi date izvještaj 
šta je urađeno po tom pitanju, da li je istina da je potpis bivšeg predsjednika Opštine falsifikovan, šta je 
urađeno da se otkrije ko je falsifikator i kako će biti kažnjen falsifikator?“ 
 2. „Molim Vas da mi date spisak firmi sa kojima je Turistička organizacija Budve sklapala ugovore o 
štampanju materijala, o izradi i održavanju web sajt prezentacija u proteklih pet godina i ukupnu cifru koliko 
je to koštalo.“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
     1. «Molim Vas da mi dostavite spisak prosvetnih radnika koji treba da dobiju stanove u zgradama koje 
treba da se grade u Dubovici?«  
 2. «Na osnovu kog plana je počeo da se gradi spa centar u miločerskom parku ?«  

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 

 1. «Kada će biti usvojen DUP «Sveti Stefan« koji se radi od 2005. godine?«  
 2. «2010. godine je donesena Odluka o izradi LSL «Prosjedi«, raspisan je tender, firma je dobila na 
tenderu i do dan danas se po tom pitanju ništa ne dešava, pa me interesuje da li je tačno da je tender 
poništen i da se radi novi tender?«  

 
Odborničko pitanje odbornika Đorđija Pribilovića glasi: 

  1. «Svi smo bili svjedoci da je ove zime zbog velikih sniježnih nanosa u nekim opštinama u Crnoj 
Gori uvedeno vanredno stanje iz razloga što ljudi nisu mogli doći do svojih kuća, pa Vas molim da mi 
odgovorite postoji li mogućnost da se i u selima Podostrog i Krapina, iz istog razloga što ljudi ne mogu doći 
do svojih kuća zbog stanja lokalnih puteva uvede vanredno stanje, pošto je suština ista?«  
 
  
 



 

 

 

4 

Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
 1.“Kako lokalna samouprava planira da ukloni prepreke na lokanim putevima (rampa koja se nalazi iza 
supermarketa „Slavija“ blizu hotela „Admiral“; rampa na prilazu hotela „Mediteran“; rampa na prilazu prema 
hotelu „Montenegro“ i rampa na prilaznom putu do plaže Jaz) i kako planira, zajedno sa Vladom, da ukloni 
prepreku sa regionalnog puta u Budvi (betonska prepreka uz hotel „Splendid“ na četvrtoj traci bulevara)?“ 
 2. „Koja je procedura i kako se dodijeljuju plaže koje imaju karakter hotelske plaže?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 

 1. "Molim Vas da mi dostavite sporazum o regulisanju odnosa između Opštine i Tradeunique-a u vezi 
gazdovanja zajedničkim prostorijama u centru "TQ Plaza"". 
 2. "Morsko dobro je postavilo betonske barikade da bi zabranilo saobraćaj na bečićkom šetalištu, 
međutim time je onemogućeno snadbijevanje lokala koji rade na tom dijelu, pa me interesuje šta će 
Sekretarijat za gradsku infrastrukturu i ambijen preduzeti po tom pitanju, pošto na putu koji vodi do 
Bečićke plaže, ispod hotela "Queen of Montenegro", stoji znak za dozvoljeno snadbijevanje od 7,00 do 
11,00 h, a takođe je postavljena betonska barikada?" 

 
 Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 22. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 27., 28. i 29. marta i 05. i 10. aprila 2012. godine. 

 
 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 22. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 27., 28. i 29. 
marta i 05. i 10. aprila 2012. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  27., 28. I 29. MARTA I 05. I 10. APRILA 2012. GODINE 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 
 Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-2091/15 od 02.07.2012. godine dostavio 

predsjedniku Skupštine predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
 - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 22.2 u 
bloku 22 DUP Budva-centar. 
 

Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, je dao kratko 
obrazloženje ovog predloga. 
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
           - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 22.2 u 
bloku 22 DUP Budva-centar. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele 22.2 u bloku 22 DUP Budva-centar 

 
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-2296/1 od 02.07.2012. godine, a shodno 

izvještajima Odbora za Statut i propise i  Odbora za privredu, finansije i razvoj br. 0103-372/3 i 0103-373/3 
od 02.07.2012. godine dostavio predsjedniku Skupštine predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 70.7 blok 70 
C DUP Bečići. 
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Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, je dao kratko 
obrazloženje ovog predloga. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  

           - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 70.7 
blok 70 C DUP Bečići. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 

 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele 70.7 blok 70 C DUP Bečići. 

 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne 
uprave i službi za 2011. godinu; 

2. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava iz Budžeta Opštine 
Budva za 2011. godinu; 

3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine 
Budva za 2012. godinu; 

4. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o kreditnom zaduženju KSJP “Budva” Budva; 
5. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem međunarodnog javnog tendera (kat. Parcela 

1276/13 KO Buljarica II);  
6. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 20.4 u bloku 20A 

DUP Budva-centar; 
7. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 5 u okviru bloka broj 

B6 DUP-a Petrovac-šira zona; 
8. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 17 u bloku 19 

DUP Kamenovo-Vrijesno; 
9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele S4 DUP Perazića 

Do; 
10. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine da otkupi zemljište potrebno za formiranje 

urbanističke parcele 16.1 u skladu sa DUP-om Budva-centar; 
11. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnih prostora JU Spomen 

dom “Crvena komuna”; 
12. Predlog Programa podizanja spomen-obilježja u Opštini Budva za 2012. godinu;  
13. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Gornji Pobori; 
14. Predlog Zaključka Skupštine o građanskoj inicijativi MZ Stari Grad; 
15. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i Finansijski izvještaj Turističke 

organizacije opštine Budva za 2011 godinu; 
16. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada  i Finansijski plan Turističke organizacije 

opštine Budva za 2012 godinu; 
17. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva za  2011. 

godinu; 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Vodovod i kanalizacija“ 

Budva za 2012. godinu; 
19. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” Budva za 2011. godinu; 
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20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan KSJP “Budva” Budva za 
2012. godinu; 

21. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP „Mediteran reklame“ za 2011. godinu; 
22. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2012. godinu JP „Mediteran 

reklame“; 
23. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program privremenog korišćenja reklamnog prostora na 

teritoriji opštine Budva  JP „Mediteran  reklame“ 
24. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Osnove cjenovne politike pružanja usluga reklamiranja u 

2012. godini JP “Mediteran reklame”; 
25. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” Budva, za 2011. godinu; 
26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Parking servis” Budva za 

2012. godinu; 
27. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” za 2011. godinu;   
28. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Pogrebne usluge” Budva 

za 2012. godinu; 
29. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu d.o.o. „Akademija Znanja“ 

Budva; 
30. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Akademija Znanja“ za 

2012. godinu;  
31. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu Društva za konsalting i inženjering 

„Budva-Sveti Stefan-Petrovac“ d.o.o. Budva; 
32. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Muzeji, 

galerija i biblioteka“ Budva za 2011. godinu; 
33. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji, galerija i 

biblioteka“ Budva za 2012. godinu; 
34. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 

dom “Crvena komuna“ za 2011. godinu; 
35. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom „Crvena 

komuna’’ za 2012. godinu; 
36. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Grad 

teatar“ Budva  za 2011. godinu; 
37. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ Budva za 

2012. godinu; 
38. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP 

„Mediteranski sportski centar“ Budva za 2011. godinu; 
39. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Mediteranski sportski 

centar“ Budva za 2012. godinu; 
40. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP Sportsko-

rekreativni centar „Budva“ za 2011. godinu; 
41. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP Sportsko-rekreativni centar 

„Budva“ za 2012. godinu; 
42. Predlog Riješenja o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave i nevladinih organizacija; 
43. Predlog Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije; 
44. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja; 
45. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja; 
46. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za Statut i propise; 
47. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za Statut i propise. 

 
   

2. 
   S obzirom da je predsjednik Opštine bio službeno odsutan, prešlo se na razmatranje druge tačke 
dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava iz 
Budžeta Opštine Budva za 2011. godinu. 

   
 Predlagač ovog akta je Predsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretar 
Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Rajko 

Mihović, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, 

Krsto Ljubanović i Stevan Džaković. 
  
   Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu 
sredstava iz Budžeta Opštine Budva za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) usvojila 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU KOMISIJE ZA RASPODJELU SREDSTAVA IZ 

BUDŽETA OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana 

postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za 2012. godinu 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, sekretarka 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje 
prostora razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Stevan Džaković, Krsto Rađenović, Božidar Vujičić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Ljubica Strugar-Kovačević, sekretarka OO SDP-a i 
Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 

Stavljen je na glasanje  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana postavljanja privremenih 
objekata za teritoriju Opštine Budva za 2012. godinu 
 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15-petnaest odbornika, “protiv” je bilo 6-šest 
odbornika i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA PLANA POSTAVLJANJA PRIVREMENIH 
OBJEKATA ZA TERITORIJU OPŠTINE BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
4. 

Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Odluku o kreditnom zaduženju KSJP “Budva” Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 
Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Vujović Đorđije, 
Krsto Rađenović, Mihailo Backović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“ i Mihailo Đurović, sekretar 
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Sekretarijata za privredu i finansije. 
 
Odbornik Božidar Vujičić, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovog akta. 
Odbornik Mihailo Backović, ispred Kluba odbornika PZP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovog akta. 
 
U 13,45 časova prekinut je rad 23. sjednice Skupštine opštine Budva zbog nedostatka kvoruma, a 
predsjedavajući je objavio da će se zasijedanje nastaviti sjutra, 04.07.2012. godine sa početkom u 10,00 
časova. 
 
NASTAVAK 23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 04. JULA 2012. GODINE U 

VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido        12. Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihailo       13. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar       14. Mihović Rajko 
4. Vujović Dejan       15. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna       16. Pejović Mijomir 
6. Gregović Jovan       17. Popović Srđa 
7. Dapčević Branislava      18. Pribilović Đorđije 
8. Delić Radovan       19. Rafailović Boris 
9. Duletić Srđan       20. Srzentić Jelena 
10. Zec M. Marko       21. Stojanović Marina 
11. Kotarac Tijana       22. Hadžić Dragan 

 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan       5. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije       6. Pinjatić Đorđe 
3. Vuković Marko       7. Rađenović Krsto 
4. Vučković Nikola       8. Tičić Milan 

 
9. Džaković Stevan 
 
 

                           
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika i da Skupština 
može da počne sa radom. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o kreditnom zaduženju 
KSJP “Budva” Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 5-pet 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O KREDITNOM ZADUŽENJU KSJP 
“BUDVA” BUDVA 
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1. 
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 

radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2011. godinu 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za društvene djelatnosti i Savjet za zaštitu životne 
sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Stevan 

Džaković, Marko Vuković i Krsto Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 

Vujović, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Božidar Vujičić, 

Đorđije Pribilović, Mijomir Pejović, Krsto Rađenović, Jovan Gregović, Stevan Džaković i Đorđije Vujović, a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Tanja Kažanegra, 
sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu i profesor Željko Simić, predstavnik Sindikata JU SMŠ 
»Danilo Kiš«. 

 
Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovog akta. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine 
Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 8-osam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE BUDVA I 
RADU ORGANA LOKALNE UPRAVE I SLUŽBI ZA 2011. GODINU 

 
 
Predsjedavajući je predložio da se odloži razmatranje tačaka 5, 6, 7, 8, 9, 10 i 11 dnevnog reda iz 

razloga što je predstavnik predlagača, Novak Klisić službeno odsutan.  
 
Stavljen je na glasanje  predlog o odlaganju rasprave po tačkama 5, 6, 7, 8, 9, 10 i 11   dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8-osam odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se odloži rasprava po tačkama 5, 6, 7, 8, 9, 10 i 11 dnevnog reda 

 
12. 

            Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Programa podizanja spomen-
obilježja u Opštini Budva za 2012. godinu 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

 Odbor za Statut i propise i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Krsto Rađenović, Stevan Džaković i Đorđije Pribilović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da će odbornici ove partije podržati 

usvajanje ovog akta. 
Odbornici Đorđije Vujović i Đorđije Pribilović su istakli da će podržati usvajanje ovog akta. 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog Programa podizanja spomen-obilježja u Opštini Budva za 2012. 
godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”nije 
bilo) usvojila 

PROGRAM PODIZANJA SPOMEN-OBILJEŽJA U OPŠTINI BUDVA ZA 2012. GODINU 
 

13. 
            Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Odluku o osnivanju MZ Gornji Pobori 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretar 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 
 

Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
             
            Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Gornji 
Pobori 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”nije 
bilo) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ GORNJI POBORI 
 
 

14. 
Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka Skupštine o građanskoj 

inicijativi MZ Stari Grad 
 
Predlagači ovog akta su Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost i Savjet za 

zaštitu životne sredine, a predstavnici predlagača su Anita Mitrović-Milić predsjednica Odbora za Statut i propise 
i Rajko Mihović, predsjednik Savjeta za zaštitu životne sredine. 
  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine 
razmatrali su Građansku inicijativu MZ Stari Grad i Izvještaji sa Mišljenjem ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, 
Božidar Vujičić, Đorđije Vujović, Krsto Rađenović, Mijomir Pejović, Krsto Ljubanović, Tijana Kotarac, 
Mihailo Backović i Branislava Dapčević, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Božena Jelušić, 
predsjednica Savjeta MZ Stari Grad, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Ljubica Strugar-Kovačević, 
sekretarka OO SDP-a, Đorđe Medin, direktor KSJP »Budva« i Danijela Marotić, sekretarka Sekretarijata za 
prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka Skupštine o građanskoj inicijativi MZ Stari Grad 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 22-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 6-šest 
odbornika i “uzdržanih”nije bilo) usvojila 

ZAKLJUČAK SKUPŠTINE O GRAĐANSKOJ INICIJATIVI MZ STARI GRAD 
 

Prije prelaska na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  15 i 16 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  15 i 16 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 15 i 16 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 15. i 16. tačke dnevnog reda: 
   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i Finansijski izvještaj 
Turističke organizacije opštine Budva za 2011 godinu; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada  i Finansijski plan Turističke organizacije 
opštine Budva za 2012 godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 

Jelena Rađenović, direktorica Turističke organizacije Budve dala je uvodno obrazloženje. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović i Božidar 
Vujičić. 
 
U 16,00 časova prekinut je rad 23. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti sjutra, 05.07.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 05. JULA 2012. GODINE U 

VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan       11. Mihović Rajko 
2. Anđus Vido       12. Nikolić Duško 
3. Backović Mihailo       13. Pejović Mijomir 
4. Vujičić Božidar       14. Popović Srđa 
5. Vuković Marko       15. Pribilović Đorđije 
6. Vučetić Vesna       16. Rađenović Krsto 
7. Dapčević Branislava       17. Rafailović Boris 
8. Delić Radovan       18. Srzentić Jelena 
9. Zec M. Marko       19. Stojanović Marina 
10. Ljubanović Krsto       20. Hadžić Dragan  
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ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Vujović Dejan       6. Kotarac Tijana 
2. Vujović Đorđije       7. Mitrović-Milić Anita 
3. Vučković Nikola       8. Petković Ante 
4. Gregović Jovan       9. Pinjatić Đorđe 
5. Duletić Srđan       10. Tičić Milan 

 
                                                     11. Džaković Stevan 

    
    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika i da Skupština 
može da počne  sa radom. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Jovan 
Gregović, Srđan Duletić i Tijana Kotarac, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 

Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan Džaković, tako da 
sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
 U nastavku diskusije učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Radovan Delić, Krsto Rađenović, 
Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Mihailo Backović i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Jelena Rađenović, direktorica Turističke organizacije 
Budve. 
 Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će podržati usvajanje 15. tačke, dok će biti uzdržan povodom 
16. tačke dnevnog reda. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i 
Finansijski izvještaj Turističke organizacije opštine Budva za 2011 godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI PROGRAMA RADA I 
FINANSIJSKI IZVJEŠTAJ TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2011 

GODINU 
 

  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada  i 
Finansijski plan Turističke organizacije opštine Budva za 2012 godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA  I FINANSIJSKI PLAN 
TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2012 GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  17 i 18 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  17 i 18 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 17 i 18 dnevnog reda 
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 Prešlo se na razmatranje 17. i 18. tačke dnevnog reda: 
   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva za  
2011. godinu; 
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Vodovod i 
kanalizacija“ Budva za 2012. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 

Sekretarijata za investicije. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije Vujović, tako da 
sjednici prisustvuje 25 odbornika. 

 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mijomir Pejović, 
Đorđije Vujović, Stevan Džaković, Krsto Rađenović, Mihailo Backović i Krsto Ljubanović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Pero Bajković, predsjednik 
Upravnog odbora JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva, Milenko Medigović, direktor JP „Vodovod i 
kanalizacija“ Budva i Lazar Rađenović, predsjednik Opštine Budva. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP „Vodovod i 

kanalizacija“ Budva za  2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 
6-šest odbornika i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP „VODOVOD I 
KANALIZACIJA“ BUDVA ZA  2011. GODINU 

   
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JP „Vodovod i kanalizacija“ Budva za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 
6-šest odbornika i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 
„VODOVOD I KANALIZACIJA“ BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  19 i 20 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  19 i 20 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 19 i 20 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 19. i 20.  tačke dnevnog reda: 
   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” Budva za 2011. godinu; 
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan KSJP “Budva” Budva za 
2012. godinu. 
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Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović, Rajko Mihović, 
Rađenović Krsto i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP “Budva” 

Budva za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15-petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU KSJP “BUDVA” BUDVA ZA 2011. 

GODINU 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
KSJP “Budva” Budva za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN KSJP 
“BUDVA” BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  21, 22, 23 i 24 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 
tački.  

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  21, 22, 23 i 24 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 21, 22, 23 i 24 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 21., 22., 23. i 24.  tačke dnevnog reda: 

   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP „Mediteran reklame“ za 2011. godinu; 
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2012. godinu JP 
„Mediteran reklame“; 
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program privremenog korišćenja reklamnog prostora 
na teritoriji opštine Budva  JP „Mediteran  reklame“; 
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Osnove cjenovne politike pružanja usluga 
reklamiranja u 2012. godini JP “Mediteran reklame”. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije. 
Ljubica Kovačević-Strugar, direktorica JP »Mediteran reklame«, je dala uvodno obrazloženje. 
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 Odbor za Statut i propise je razmatrao sve predloge ovih akata,  Odbor za finansije, privredu i razvoj 
razmatrao je tačke 21, 22 i 24 dnevnog reda i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrao je tačku 23 
dnevnog reda i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Rajko Mihović i 
Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i 
Ljubica Kovačević-Strugar, direktorica JP „Mediteran reklame“. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu JP „Mediteran 

reklame“ za 2011. godinu 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-tri odbornika 
i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU JP „MEDITERAN REKLAME“ ZA 2011. 
GODINU 

  
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
za 2012. godinu JP „Mediteran reklame“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-tri odbornika 
i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2012. 
GODINU JP „MEDITERAN REKLAME“ 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program privremenog 
korišćenja reklamnog prostora na teritoriji opštine Budva  JP „Mediteran  reklame“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 5-pet 
odbornika i “uzdržan” je bio1-jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM PRIVREMENOG KORIŠĆENJA 
REKLAMNOG PROSTORA NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA  JP „MEDITERAN  REKLAME“ 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Osnove cjenovne politike 
pružanja usluga reklamiranja u 2012. godini JP “Mediteran reklame” 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 5-pet 
odbornika i “uzdržan” je bio1-jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA OSNOVE CJENOVNE POLITIKE PRUŽANJA 
USLUGA REKLAMIRANJA U 2012. GODINI JP “MEDITERAN REKLAME” 

 
U 15,20 časova prekinut je rad 23. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u srijedu, 11.07.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 11. JULA 2012. GODINE U 
VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 
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PRISUTNI ODBORNICI: 
 

 1. Anđus Vido        10. Mitrović- Milić Anita 
 2. Vučetić Vesna       11. Mihović Rajko 
 3. Vučković Nikola       12. Nikolić Duško 
 4. Dapčević Branislava      13. Pejović Mijomir 
 5. Delić Radovan       14. Popović Srđa 
 6. Duletić Srđan       15. Rafailović Boris 
 7. Zec M. Marko       16. Srzentić Jelena 
 8. Kotarac Tijana       17. Stojanović Marina 
 9. Ljubanović Krsto       18. Hadžić Dragan 
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 
   1. Andrić Dušan       7. Gregović Jovan 
   2. Backović Mihailo       8. Petković Ante 
   3. Vujičić Božidar       9. Pinjatić Đorđe 
   4. Vujović Dejan       10. Pribilović Đorđije 
   5. Vujović Đorđije       11. Rađenović Krsto 
   6. Vuković Marko       12. Tičić Milan 
                                                                 13. Džaković Stevan 
    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 18 odbornika i da Skupština 
može da počne  sa radom. 
 

5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava svojine na 

nepokretnosti putem međunarodnog javnog tendera (kat. Parcela 1276/13 KO Buljarica II) 
 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

  Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Stevan 

Džaković, Mihailo Backović, Božidar Vujičić, Marko Vuković, Krsto Rađenović, Jovan Gregović i Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Krsto Rađenović, 
Stevan Džaković, Mihailo Backović, Mijomir Pejović i Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, predsjednik Opštine Budva. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem 
međunarodnog javnog tendera (kat. Parcela 1276/13 KO Buljarica II) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 14 – četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 7-sedam 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA NEPOKRETNOSTI PUTEM MEĐUNARODNOG 
JAVNOG TENDERA (KAT. PARCELA 1276/13 KO BULJARICA II) 
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Prije prelaska na razmatranje šeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 6, 7, 8 i 9 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  6, 7, 8 i 9 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 6, 7, 8 i 9 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 6., 7., 8. i 9. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 20.4 u bloku 
20A DUP Budva-centar; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 5 u okviru bloka broj 
B6 DUP-a Petrovac-šira zona; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 17 u bloku 19 
DUP Kamenovo-Vrijesno; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele S4 DUP 
Perazića Do. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković i Božidar Vujičić. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele 20.4 u bloku 20A DUP Budva-centar 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13-trinaest odbornika, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 20.4 U BLOKU 20A DUP BUDVA-CENTAR 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 5 u okviru bloka broj B6 DUP-a Petrovac-šira zona 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13-trinaest odbornika, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 5 U OKVIRU BLOKA BROJ B6 DUP-A PETROVAC-ŠIRA ZONA 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 17 u bloku 19 DUP Kamenovo-Vrijesno 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 
2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 
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ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 
URBANISTIČKE PARCELE 17 U BLOKU 19 DUP KAMENOVO-VRIJESNO 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele S4 DUP Perazića Do 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 
2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE S4 DUP PERAZIĆA DO 

 
10. 

Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 
predsjedniku Opštine da otkupi zemljište potrebno za formiranje urbanističke parcele 16.1 u skladu 
sa DUP-om Budva-centar 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Stevan Džaković, 
Božidar Vujičić, Mijomir Pejović i Krsto Rađenović.  

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine da otkupi 

zemljište potrebno za formiranje urbanističke parcele 16.1 u skladu sa DUP-om Budva-centar 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15-petnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-
tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE DA OTKUPI 
ZEMLJIŠTE POTREBNO ZA FORMIRANJE URBANISTIČKE PARCELE 16.1 U SKLADU SA 

DUP-OM BUDVA-CENTAR 
 

11. 
Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Odluku o davanju u zakup poslovnih prostora JU Spomen dom “Crvena komuna” 
 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za komunalno stambenu djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić. 
 
 Prije glasanja sjednicu su napustili odbornici SNP-a i PZP-a i presjedavajući, Krsto Ljubanović je 
konstatovao da nema kvoruma.  

 
U 12,50 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu od 15 minuta. 

 
(Pauza je trajala od 12,50 časova do 13,20 časova) 
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 Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido       11. Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihailo       12. Mitrović-Milić Anita 
3. Vuković Marko       13. Mihović Rajko 
4. Vučetić Vesna       14. Nikolić Duško 
5. Vučković Nikola       15. Pejović Mijomir 
6. Dapčević Branislava     16. Rađenović Krsto 
7. Delić Radovan       17. Rafailović Boris 
8. Duletić Srđan       18. Srzentić Jelena 
9. Zec M. Marko       19. Stojanović Marina 
10. Kotarac Tijana       20. Tičić Milan 

       21. Hadžić Dragan 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      6. Petković Ante 
2. Vujičić Božidar      7. Pinjatić Đorđe 
3. Vujović Dejan      8. Popović Srđa 
4. Vujović Đorđije      9. Pribilović Đorđije 
5. Gregović Jovan      10. Džaković Stevan 

 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik i da Skupština 
može da počne  sa radom. 
            

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Dejan 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o davanju u zakup 
poslovnih prostora JU Spomen dom “Crvena komuna” 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH 
PROSTORA JU SPOMEN DOM “CRVENA KOMUNA” 

 
 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  25 i 26 te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  25 i 26 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 21-dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 25 i 26 dnevnog reda 

 Prešlo se na razmatranje 25 i 26 tačke dnevnog reda: 
   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” Budva, za 2011. 
godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Parking servis” Budva 
za 2012. godinu. 
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Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 

 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Mijomir 
Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Dragan 
Liješević, direktor JP „Parking servis“. 
 
  Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje 25. tačke dnevnog reda. 
 
  Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Božidar Vujičić, tako da 
sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking 

servis” Budva, za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 4-četiri 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP “PARKING SERVIS” BUDVA, 

ZA 2011. GODINU 
  
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JP “Parking servis” Budva za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 
“PARKING SERVIS” BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  27 i 28 te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  27 i 28 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 27 i 28 dnevnog reda 

  
 Prešlo se na razmatranje 27 i 28 tačke dnevnog reda: 
   - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” za 2011. godinu;   
   - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Pogrebne usluge” 
Budva za 2012. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Božidar Vujičić 
i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a 
i Božo Milović, direktor JP „Pogrebne usluge“. 
 
  Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan Džaković, tako da 
sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne 

usluge” za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU JP “POGREBNE USLUGE” 
ZA 2011. GODINU 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JP “Pogrebne usluge” Budva za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 
“POGREBNE USLUGE” BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  29 i 30 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  29 i 30 dnevnog reda. 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 29 i 30 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 29 i 30 tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu d.o.o. „Akademija znanja“ 
Budva; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Akademija znanja“ 
za 2012. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
  Miško Rađenović, direktor d.o.o. „Akademija znanja“, dao je uvodno obrazloženje. 
 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Krsto 
Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Miško Rađenović, direktor d.o.o. „Akademija 
znanja“ i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
  Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan Gregović, tako da 
sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu 

d.o.o. „Akademija Znanja“ Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2011. GODINU D.O.O. 
„AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
d.o.o. „Akademija Znanja“ za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN D.O.O. 
„AKADEMIJA ZNANJA“ ZA  2012. GODINU 

 
31. 

Prešlo se na razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 
Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu Društva za konsalting i inženjering „Budva-Sveti Stefan-
Petrovac“ d.o.o. Budva 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2011. godinu 
Društva za konsalting i inženjering „Budva-Sveti Stefan-Petrovac“ d.o.o. Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2011. GODINU 
DRUŠTVA ZA KONSALTING I INŽENJERING „BUDVA-SVETI STEFAN-PETROVAC“ D.O.O. 

BUDVA 
 

Prije prelaska na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  32 i 33 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  32 i 33 dnevnog reda. 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 32 i 33 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 32 i 33 tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Muzeji, 
galerija i biblioteka“ Budva za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Muzeji, galerija i 
biblioteka“ Budva za 2012. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novka Baćević iz 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Mijomir 
Pejović i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO 
SNP-a. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU „Muzeji, galerija i biblioteka“ Budva za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU „MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA“ BUDVA ZA 2011. GODINU 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU „Muzeji, galerija i biblioteka“ Budva za 2012. godinu 

 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
„MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA“ BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  34 i 35 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  34 i 35 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 34 i 35 dnevnog reda 
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 Prešlo se na razmatranje 34. i 35. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 
dom “Crvena komuna“ za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom „Crvena 
komuna’’ za 2012. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novka Baćević iz 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU Spomen dom “Crvena komuna“ za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU SPOMEN DOM “CRVENA KOMUNA“ ZA 2011. GODINU 

   
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU Spomen dom „Crvena komuna’’ za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
SPOMEN DOM „CRVENA KOMUNA’’ ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetšeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  36 i 37  te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  36 i 37 dnevnog reda. 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 
1-jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 36 i 37 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 36. i 37. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU „Grad 
teatar“ Budva  za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU „Grad teatar“ Budva za 
2012. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novka Baćević iz 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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  Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije Vujović, tako da 
sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Mijomir 
Pejović, Mihailo Backović, Đorđije Vujović i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao 
Merin Smailagić, direktor JU „Grad teatar“. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU „Grad teatar“ Budva  za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 
3-tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU „GRAD TEATAR“ BUDVA  ZA 2011. GODINU 

  
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JU „Grad teatar“ Budva za 2012. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 
3-tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU „GRAD 

TEATAR“ BUDVA ZA 2012. GODINU 
 
Prije prelaska na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 38 i 39  te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  38 i 39  dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 38 i 39 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 38. i 39. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP 
„Mediteranski sportski centar“ Budva za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP „Mediteranski sportski 
centar“ Budva za 2012. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novka Baćević iz 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana Kotarac, 
Đorđije Vujović, Mihailo Backović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Ivan 
Ivanović, direktor JP „Mediteranski sportski centar“. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JP „Mediteranski sportski centar“ Budva za 2011. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JP „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA ZA 2011. GODINU 

  
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JP „Mediteranski sportski centar“ Budva za 2012. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 
„MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje četrdesete tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 40 i 41  
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  40 i 41  dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 40 i 41 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 40. i 41. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JP Sportsko-
rekreativni centar „Budva“ za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP Sportsko-rekreativni centar 
„Budva“ za 2012. godinu. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novka Baćević iz 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
   
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JP Sportsko-rekreativni centar „Budva“ za 2011. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16-šesnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JP SPORTSKO-REKREATIVNI CENTAR „BUDVA“ ZA  2011. GODINU 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 
JP Sportsko-rekreativni centar „Budva“ za 2012. godinu 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JP 
SPORTSKO-REKREATIVNI CENTAR „BUDVA“ ZA 2012. GODINU 

 
Prije prelaska na razmatranje četrdesetdruge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka 42, 43, 44, 45, 46 i 47  te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po 
svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama 42, 43, 44, 45, 46 i 47 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 42, 43, 44, 45, 46 i 47 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 42., 43., 44., 45., 46. i 47. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Riješenja o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave i nevladinih organizacija; 
- Predlog Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije; 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja; 
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za Statut i propise; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za Statut i propise. 
 

Predlagač ovih akata je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Branislava Dapčević, 
zamjenica predsjednika Odbora. 

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predloge ovih akata i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima.    
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Riješenja o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave i 

nevladinih organizacija 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

RIJEŠENJE O IMENOVANJU SAVJETA ZA SARADNJU LOKALNE SAMOUPRAVE I 
NEVLADINIH ORGANIZACIJA 

   
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18-osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 
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RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora za izbor i imenovanja 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za Statut i propise 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA ZA STATUT I PROPISE 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora za Statut i propise 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA STATUT I PROPISE 
 

 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, zamjenica predsjedavajućeg je zaključila 23. 

sjednicu SO Budva u 16,54 časova.      
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
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   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Kalađurđević Mira                                   Lidija Zirojević, s.r. 
                         
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


	Z A P I S N I K
	Budva, 04. septembar 2012. godine
	Z A K LJ U Č A K


